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TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2021-03-02  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

Plats och tid Svedala kommunhus, sammanträdesrum Aggarp och deltagande på distans, 
tisdagen den 2 mars 2021 kl 17:00-21:00. Ajournerat: 19:00-19:05. 

Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Tjänstgörande ersättare 

Se närvarolista på sida 2 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 

Justerare Erik Stoy 

Justeringens plats och datum Svedala kommunhus, Miljö och teknik, 2021-03-08 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 14, 16-30 

 Pia Lindberg  

 Ordförande 

  

 Per Olof Lindgren  

 Justerare 

  

 Erik Stoy  
 
 Anslagsbevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Teknisk nämnd 

Sammanträdesdatum 2021-03-02 

Anslaget sätts upp 2021-03-09 Anslaget till och med 2021-04-02 

Förvaringsplats för protokollet Svedala kommunhus, Miljö och teknik 
 

Underskrift 

  

 Pia Lindberg  
 Utdragsbestyrkande  
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter 

Erik Stoy (M), 1:e vice ordförande 
Sverker Nordgren (M)     deltar på distans 
Per Olof Lindgren (L), Ordförande 
Henrik Corneliussen (SD), 2:e vice ordförande 
Valentin Jovanovic (S)     deltar på distans 
Daniel Forsberg (MP)     deltar på distans 

Tjänstgörande ersättare 

Monalisa Flamander (SD) ersätter Anders Nilsson (SD)   deltar på distans 

Ersättare och insynsplatser 

Ewa Lennerling (M)     deltar på distans 
Per Belander (C)     deltar på distans 
Jan-Olof Nilsson (BP)     deltar på distans 
 

Övriga närvarande (personalföreträdare, tjänstepersoner m.fl.) 

Fredrik Löfqvist, teknisk chef 
Pia Lindberg, nämndsekreterare 
Alexandra Pamp, administrativ chef    deltar på distans 
Ingrid Edling, VA-chef     deltar på distans 
Annci Svensson, servicechef §§ 14-20   deltar på distans 
Alf Rasmussen, projektchef  §§ 14-29   deltar på distans 
Urban Nordh, projektledare  §§ 14-17   deltar på distans 
Johanna Andersson, gatu- och parkchef    deltar på distans 
Annette Bengtsson, trafikingenjör §§ 20-26   deltar på distans 
Fredric Palm, strategisk planeringschef §§ 16-27   deltar på distans 
Karin Gullberg, stadsarkitekt §§ 16-26   deltar på distans 
Jonna Ganslandt, Sysav  § 16   deltar på distans 
Mathias Lindsjö, Sysav  § 16   deltar på distans 
Siv Svahn Elgström, revisionen    deltar på distans 
 
 

 

 
  

Moderaterna BP Barapartiet 

S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 

SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 

L Liberalerna V Vänsterpartiet 

ÄS Älska Svedala KD Kristdemokraterna 
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§ 14  

Ändring av dagordning 

Dnr 8992  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att avseende ärende nummer 3 – Förslag till reviderad avfallstaxa för Svedala 
kommun 2021, hantera ärendet som ett informationsärende vid detta 
nämndsmöte och återkomma med beslut i ärendet vid kommande nämndsmöte 
den 30 mars 2021.  
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§ 16  

Förslag till reviderad avfallstaxa för Svedala 
kommun 2021 

Dnr 2021-000037  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att notera informationen, samt  

att återkomma till ärendet vid kommande möte den 30 mars 2021.                  

 

Sammanfattning av ärendet 
Sysav föreslår antagande av ny avfallstaxa för att undvika underskott inom 
Svedalas avfallskollektiv. Kostnaderna förväntas fortsätta att öka framöver, 
bland annat på grund av den nationella förbränningsskatten.  

Ändringarna innebär i stora drag en höjning av grundavgiften för samtliga 
abonnemang, en höjning av den rörliga avgiften för villahushåll, en 
differentiering av taxan mellan tvåfacks- och fyrfackskärl, en höjning av vissa 
extratjänster, en höjning av trädgårdsavfallstaxan samt införande av möjlighet 
att framöver kunna välja 240-liters trädgårdskärl. Ändringarna beskrivs närmare 
i Skälen för beslut. 

Ordförande föreslår nämnden att notera informationen och att återkomma till 
ärendet vid kommande möte den 30 mars 2021. 

 

Ärendet föredras av projektledare Jonna Ganslandt och Mathias Lindsjö, Sysav. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Förslag till reviderad avfallstaxa för Svedala kommun 2021, 
2021-02-09 
Förslag på ny avfallstaxa 2021 
Avfallstaxa 2021 med ändringsmarkeringar och jämförelse mellan nuvarande 
avgifter och förslag på nya avgifter        
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§ 17  

Tilldelningsbeslut totalentreprenad för 
färdigställande av allmän platsmark inom Bara 
backar, etapp 1, del 2 

Dnr 2020-000360  

Beslut 
Teknisk nämnd beslutar  

att anta entreprenör A för totalentreprenad för Bara backar etapp 1, del 2 med 
en anbudssumma om 9 985 000 SEK exklusive optioner, 

att utlösa option 1 om 165 000 SEK för 3-årig garanti- och grönyteskötsel, samt 

att utlösa option 2 om 1 410 000 SEK för utegym och aktivitetsyta vid dammen i 
norr.          

     

Sammanfattning av ärendet 
Projektenheten har den 16 februari 2021 genomfört anbudsöppning i rubricerad 
entreprenadupphandling. Upphandlingen har utförts som en förenklad 
upphandling enligt LOU med annonsering via e-Avrop och avser färdigställande 
av allmän platsmark inom Bara backar etapp 1. Garantitiden är 3 år.  

Ett anbud har kommit in. Anbudet är komplett och uppfyller ställda krav i 
förfrågningsunderlaget. Den totala anbudssumman om 11 560 000 SEK 
inklusive optioner ryms inom kalkyl och budget för projektet.  

I upphandlingen ingår två optioner. Option 1 avser garanti- och grönyteskötsel i 
3 år. Option 2 omfattar utegym och aktivitetsyta vid dammen i norr.    

    

Ärendet föredras av projektchef Alf Rasmussen och projektledare Urban Nordh.  

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om tilldelningsbeslut totalentreprenad för färdigställande av 
Bara backar, etapp 1, del 2, 2021-02-18 
Anbudssammanställning 2021-02-16 
Utformningsplan översiktsritning rev. 2020-10-07                 
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Yrkanden 
Daniel Forsberg (MP) yrkar avslag om att utlösa option 1 om 165 000 SEK för 
3-årig garanti- och grönyteskötsel.     

 

Beslutsgång 
Ordförande sammanfattar att det finns två förslag till beslut, dels liggande 
förslag till beslut, dels Daniel Forsbergs (MP) yrkande om avslag på att utlösa 
option 1 om 165 000 SEK för 3-årig garanti- och grönyteskötsel. 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att liggande förslag bifalls. 
 
Votering begärs och genomförs. 
 
Ordförande ställer följande voteringsproposition; den som vill bifalla liggande 
förslag röstar Ja, den som ej önskar utlösa option 1 enligt Daniel Forsbergs 
yrkande röstar Nej. Vinner Ja har tekniska nämnden beslutat enligt liggande 
förslag. 
 
Omröstningsresultat: 5 Ja mot 2 Nej. 
 
Ja-röster: Erik Stoy (M), Sverker Nordgren (M), Per Olof Lindgren (L), Henrik 
Corneliussen (SD), Monalisa Flamander (SD). 
 
Nej-röster: Valentin Jovanovic (S), Daniel Forsberg (MP). 
 
Ordförande finner att tekniska nämnden beslutat enligt liggande förslag till 
beslut.  

 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen, för information 
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§ 18  

Information om ramavtalsupphandling 
brorenoveringar 

Dnr 2020-000239  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna informationen.               

     

Sammanfattning av ärendet 
Förnyad upphandling av ramavtal för brorenoveringar har utförts under 
perioden december 2020 – januari 2021. Anbudsöppning ägde rum den 1 
februari 2021. Två anbud har inkommit. Kontrakt har enligt delegationsbeslut 
tecknats med DAB Group AB som hade lägst anbudssumma om 3 595 463 
SEK. Anbudssumman bygger på en prissatt fiktiv mängdförteckning för 
uppdragen generellt samt ett fast pris om 736 000 SEK för renovering av Bro 
S3 för Bökebergsgatan vid Centralskolan. Denna prioriterade brorenovering 
planeras utfört under 2021. 

Ramavtalet gäller till och med den 31 december 2021 med möjlighet till 
förlängning med ytterligare 2 + 1 år enligt optioner för detta, totalt 4 år. 
Förlängning med två år efter den 31 december 2021 kräver att kommunen 
utlöser option 1. Förlängning med ett sista år, till och med den 31 december 
2024 kräver att kommunen utlöser option 2. Indexreglering utgår. 

Gatu- och parkenheten avropar brounderhållsuppdragen enligt framtagen plan 
för brounderhållet. Den ekonomiska ramen följer investeringsbudget och -plan 
som utgör 3,4 mnkr för 2021, 2,9 mnkr för 2022, 3,2 mnkr för 2023 och 200 tkr 
för 2024. Till följd av att ramavtalsupphandlingen fick avbrytas under 2020, 
innebär den förnyade ramavtalsupphandlingen att ett visst uppdämt 
renoverings- och underhållsbehov utförs under 2021.  

Ärendet föredras av projektchef Alf Rasmussen.    

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Information om ramavtalsupphandling brorenoveringar 
2021-02-18 
Delegationsbeslut 2021-02-10        

 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen, för kännedom        
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§ 19  

Information om upphandling av 
utförandeentreprenad Aggarp 8, Svedala 

Dnr 2021-000057  

Beslut 
Teknisk nämnden beslutar 

att godkänna informationen.               

     

Sammanfattning av ärendet 
Projektenheten har den 10 februari 2021 genomfört anbudsöppning i rubricerad 
entreprenadupphandling. Upphandlingen har utförts som en förenklad 
upphandling enligt LOU med annonsering via e-Avrop.  

Fem anbud har inkommit. Lägsta anbud från VA-gruppen Entreprenad AB har 
antagits enligt delegationsbeslut och kontrakt har tecknats. Upphandlingen 
ligger inom ramen för delegationsbeslut med en anbudssumma om 1 056 975 
SEK och en kontraktssumma om 978 685 SEK. I anbudssumman ingår en fiktiv 
à-prislista vilket gör att kontraktssumman blir lägre. Anbudet är komplett och 
uppfyller ställda krav i förfrågningsunderlaget. Arbetena planeras utförda under 
perioden april – juni 2021. Garantitiden är 3 år.             

Entreprenaden avser komplettering med dagvattenserviser till några hushåll 
som saknat detta inom Aggarp 8-gruppen som består av åtta hushåll. I 
entreprenaden ingår omförläggning av vatten- och spillvattenledningar där de 
flesta hushållen får nya serviser.  

Bakgrunden för entreprenaden är dels beslut om anslutning till kommunalt 
verksamhetsområde för dagvatten och dels problem med spillvattensystemet 
inom området. Förberedande anläggningsarbeten för dagvattenserviser gjordes 
nyligen i samband med markarbeten för angränsande FSI-området, etapp 2 
(idrottsområdet).  

Ärendet föredras av projektchef Alf Rasmussen.       

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om information om upphandling av utförandeentreprenad 
Aggarp 8, Svedala 2021-02-18 
Delegationsbeslut 2021-02-11         

 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen, för kännedom               
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§ 20  

Årsredovisning 2020 för tekniska nämnden 

Dnr 2021-000049  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna årsredovisningen för tekniska nämnden för 2020, samt 

att översända årsredovisningen till kommunstyrelsen för information.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen har tagit fram en årsredovisning för 2020. Resultatet för den 
skattefinansierade verksamheten är -5 311 tkr. Rensat för utrangeringar är 
resultatet +1 174 tkr. För den avgiftsfinansierade delen är resultatet -2 128 tkr 
för VA-kollektivet och 0 tkr för avfallskollektivet. Resultatet för VA-kollektivet 
kommer att läggas till den fordran som finns i kommunens egna kapital på VA-
kollektivet som ska betalas av på tre år. Skulden för VA-kollektivet i och med 
bokslutet 2020 till kommunen är 2,7 mnkr. Skulden till avfallskollektivet är efter 
bokslutet 2020 3,2 mnkr. 

När det gäller måluppfyllelsen för den skattefinansierade verksamheten nås 
målet i fyra av de fem nämndsmålen. För den avgiftsfinansierade verksamheten 
nås målet i fyra av de fem nämndsmålen.     

Ärendet föredras av teknisk chef Fredrik Löfqvist samt att enhetscheferna gör 
en kort redogörelse för sina verksamheter.       

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Årsredovisning 2020 för tekniska nämnden 2021-02-08 
Årsredovisning 2020 för tekniska nämnden    
Presentation Tekniska nämnden årsredovisning 2020, 2021-03-02 
     

     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen  
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§ 21  

Svar på Idé Svedala - förslag om belysning på 
hundrastgården i Svedala 

Dnr 2020-000394  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att avslå förslaget om belysning av hundrastgården i Svedala.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala förslag har inkommit med önskemål om belysning för att 
möjliggöra en ökad användningen av ytan även när det är mörkt ute. Förslaget 
har fått 153 röster för och 7 emot.  

Att sätta belysning på denna yta skulle påverka intilliggande fastigheter 
eftersom det är svårt att belysa en så stor yta utan att störa omgivningen då det 
krävs större strålkastare. Platsen ligger i övrigt avskilt med ett rikt djurliv som 
påverkas negativt av belysningen.  

Platsen ligger långt från befintlig belysningsanläggning (130 meter), vilket gör 
att kabeldragning till platsen blir mycket kostsam. Närmsta stolpen står väster 
om Roslättsvägen, vilket gör att en borrning under vägen krävs.  

Den andel av budgeten som är avsatt för belysning går årligen till att förbättra 
belysning genom uppsättning av nya armaturer på mörka platser. De platser 
som prioriteras högst är ur säkerhetshänseende gång- och cykelvägar som idag 
är mörka.     

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.     

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Idé Svedala - förslag om belysning på hundrastgården i 
Svedala 2021-02-12 
Idé Svedala – förslag om belysning på hundrastgården i Svedala             

     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 
Stabschef 
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§ 22  

Svar på Idé Svedala - förslag om belysning på 
hundrastgården i Bara 

Dnr 2021-000033  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att avslå förslaget om belysning av hundrastgården i Bara.               

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala förslag har inkommit med önskemål om belysning av 
hundrastgården i Bara för att möjliggöra en ökad användningen av ytan även 
när det är mörkt ute. Förslaget har fått 96 röster för och 0 emot.  

Ett liknande förslag inkom år 2019, vilken avslogs med anledning av följande 
argument. Denna bedömning kvarstår från förvaltningens sida.  

Att sätta belysning på denna yta skulle påverka intilliggande fastigheter som 
redan idag inte är positivt inställa till placeringen av hundrastplatsen. Även 
djurlivet i talldungen påverkas negativt i mycket stor omfattning, då den är ett 
viktigt naturområde för Bara tätort med ett rikt djurliv.  

Den andel av budgeten som är avsatt för belysning går årligen till att förbättra 
belysning genom uppsättning av nya armaturer på mörka platser. De platser 
som prioriteras högst är ur säkerhetshänseende gång- och cykelvägar som idag 
är mörka.     

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.     

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Idé Svedala - förslag om belysning på hundrastgården i 
Bara 2021-02-12 
Idé Svedala - förslag om belysning på hundrastgård i Bara             
     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 
Stabschef 
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§ 23  

Svar på Idé Svedala - förslag om belysning vid 
stora backen i Bara 

Dnr 2021-000044  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att bifalla förslaget om belysning vid stora backen vid Gröningen i Bara,  

att i stället för stolpbelysning utforma belysningen så att kringboende inte störs 
och med syfte att öka tryggheten samt det ökade estetiska värdet för platsen, 
samt 

att uppdra åt gatu- och parkenheten att ta med belysning av platsen i framtida 
planering av belysningsåtgärder.     

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala-förslag har inkommit med förslag att belysa stora backen i Bara 
vid Gröningen. Förslaget har fått 40 röster för och 0 emot.  

Platsen har föreslagits att belysas vid flertalet tillfällen. Så som beskrivet i detta 
förslag nyttjas platsen flitigt i många olika ändamål av många Barabor.  

Prioritering för uppsättning av belysning sker utifrån säkerhetsåtgärder och 
trygghetsaspekter. Först och främst prioriteras gång- och cykelvägar. Därefter 
prioriteras belysning utmed kommunens vägnät. När vi har möjlighet att 
använda oss av effektbelysning i trygghetsskapande syfte görs även detta, 
givet att det då finns ekonomiska möjligheter att prioritera sådana insatser.  

I detta fall ser vi att det skulle finnas ett värde av att skapa en ökad trygghet 
genom belysning på platsen, gröningen i stor. Att sätta stolpbelysning stödjer 
dock inte gatu- och parkenheten då vi inte anser att det passar in i miljön. Att 
belysa en kulle på det sättet är inte förenat med kommunens riktlinjer om 
belysning.  

Gatu- och parkenheten föreslår i stället att belysningen ska sättas så att 
kringboende inte störs och med syfte att öka tryggheten samt det ökade 
estetiska värdet för platsen. I dagsläget har inte prioriteringslistan för året 
fastställts. En översyn av platsen och vilken typ av belysning som skulle vara 
optimal, samt vilka förutsättningar som finns på platsen bör tas fram. Hela 
Gröningens södra del bör då ses över. Förslagsvis tas önskemålet om att 
belysa området med i framtida planering. Om kostnaden blir tillräckligt låg och 
förutsättningar finns under året, kan det komma att tas med under 2021.           

 

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.   
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Idé Svedala - förslag om belysning vid stora backen i Bara 
2021-02-12 
Idé Svedala – förslag om belysning vid stora backen i Bara         
     

     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 
Stabschef 
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§ 24  

Svar på Idé Svedala - förslag om elektronisk 
hastighetsskylt på Henriette Coyets gata, Bara 

Dnr 2021-000035  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att en elektronisk hastighetsskylt tillfälligt under minst en skolmånad under 2021 
ska sättas ut på Henriette Coyets gata i Bara.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala förslag har inkommit om elektronisk hastighetsskylt på Henriette 
Coyets gata i Bara. Förslagsställaren beskriver att många verkar ha svårt att 
hålla hastigheten och önskar att en elektronisk hastighetsskylt sätts upp på 
gatan för att synliggöra hastigheten som bilisterna kör i. Många barn rör sig i 
området till förskola, skola och idrottsområdet. Förslaget har fått 85 röster för 
och inga emot. Resurser bedöms finnas för att sätta ut en elektronisk 
hastighetsskylt tillfälligt under förslagsvis en skolmånad under 2021.         

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Idé Svedala förslag om elektronisk hastighetsskylt på 
Henriette Coyets gata i Bara 2021-01-18 
Idé Svedala förslag – Elektronisk hastighetsskylt på Henriette Coyets gata      
     

     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 
Stabschef 
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§ 25  

Information om medfinansieringsavtal för del av 
gång- och cykelväg längs med väg 841, Bara 

Dnr 2020-000069  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra åt förvaltningen att ta fram ett förslag till finansiering och 
medfinansieringsavtal för utbyggnad av del av gång- och cykelväg längs med 
väg 841, Bara.         

     

Sammanfattning av ärendet 
Tekniska nämnden beslutade 2020-04-21 att avslå förslaget till 
medfinansieringsavtal från Trafikverket för del av gång- och cykelväg längs med 
väg 841, Bara. 

Sträckan förbi de två fastigheterna vid Möllebergavägen längs Malmövägen i 
Bara är en felande länk i cykelvägnätet och bedöms angelägen. Förvaltningen 
föreslås därför att ta förnyad dialog med Trafikverket för att få till stånd 
utbyggnaden. Kommunen föreslås vara öppna för att utbyggnaden till viss del 
kan finansieras med de medel kommunen har för cykelvägsutbyggnader 
inklusive medfinansiering från Trafikverket.          

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om att återuppta diskussion med Trafikverket 2021-02-18 
Foto avslutning gång- och cykelväg  
Karta visande sträcka med saknad gc-väg längs med väg 841, Bara 
Protokollsutdrag 2020-04-21 § 40 Medfinansieringsavtal för del av gång- och 
cykelväg längs med väg 841, Bara         

     
     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen, för kännedom 
Controller 
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§ 26  

Uppföljning av parkeringsövervakning Svedala 
kommun 

Dnr 2021-000042  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att notera informationen.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Uppföljning av parkeringsövervakning och flytt av fordon efter tekniska 
nämndens beslut 2019-03-19 om utökning av antalet övervakningstimmar samt 
uppdrag om att se över felparkeringsavgifterna.  

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson.      

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Uppföljning av parkeringsövervakning 2021-02-18 
Presentation utvärdering om parkeringsövervakning och flytt av fordon  
2021-02-10 
Antagen Ffs2-12 Felparkeringsavgift 2020         
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§ 27  

Riktlinje för hantering av ekonomiska säkerheter 
för entreprenadupphandlingar och 
exploateringsavtal  

Dnr 2021-000045  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att ställa sig bakom föreslagen riktlinje för hantering av ekonomiska säkerheter 
för entreprenadupphandlingar och exploateringsavtal, samt 

att föreslå kommunstyrelsen att fastställa föreslagen riktlinje.        

     

Sammanfattning av ärendet 
I internkontrollplanen för 2020 uppmärksammade tekniska nämnden samt 
kommunstyrelsen att det inte fanns någon riktlinje för hur kommunen hanterar 
ekonomiska säkerheter.  

Med ekonomiska säkerheter avses till exempel bankgaranti, 
moderbolagsborgen, pantbrev, försäkringsbrev, klientmedelskonto eller 
avsättning av medel på konto. 

De ärendetyper där ekonomiska säkerheter vanligen begärs är 
entreprenadupphandlingar och exploateringsavtal. I Svedala kommun ansvarar 
teknisk nämnd för entreprenadupphandlingar medan kommunstyrelsen 
ansvarar för exploateringsavtalsprocessen. Det är dock kommunfullmäktige 
som beslutar om exploateringsavtal. Mestadels är det medarbetare inom Miljö 
och teknik som hanterar ekonomiska säkerheter, men även medarbetare inom 
kommunledningskontoret hanterar ekonomiska säkerheter.  

Riktlinjen omfattar definition, målgrupp, ärendetyper där ekonomiska säkerheter 
begärs, begära ekonomisk säkerhet, rangordning av ekonomiska säkerheter,  
säker förvaring av ekonomisk säkerhet, nedskrivning av ekonomisk säkerhet 
byte av ekonomisk säkerhet, återsändelse av ekonomisk säkerhet samt 
förkommen ekonomisk säkerhet.  
 
Föreslagen riktlinje är avstämd med ekonomi- och utvecklingschef som ställer 
sig bakom framtagen riktlinje. Riktlinjen är även avstämd mot kommunens 
finansiella policy och riktlinjerna ligger i linje med den finansiella policyn. 

 

Ärendet föredras av administrativ chef Alexandra Pamp.         
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Riktlinje för hantering av ekonomiska säkerheter för 
entreprenadupphandlingar och exploateringsavtal 2021-01-27 
Förslag till riktlinje för hantering av ekonomiska säkerheter för 
entreprenadupphandlingar och exploateringsavtal daterad 2021-02-11         
     

     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 
Ekonomi- och utvecklingschef för kännedom 
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§ 28  

Information om utredning om överlåtelse av VA-
ledningar till VA-Syd 

Dnr 2020-000380  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att notera informationen.        

     

Sammanfattning av ärendet 
VA Syds förbundsfullmäktige har beslutat att erbjuda Kävlinge, Staffanstorps 
och Svedala kommuner att ansluta sig till VA Syds program ”Hållbar 
avloppsrening i ett växande Skåne” genom att ta de inriktningsbeslut som 
föreslås. Tekniska nämnden har tidigare fatta beslut i ärendet 2020-12-08 §134. 
Ärendet är också behandlat i kommunstyrelsen 2021-02-01 §10. 

 

Syfte 
Syftet med detta projekt är att genomföra en utredning som ökar kommunens 
kunskap om vilka konsekvenser ett framtida medlemskap i VA-syd kan få då 
ledningsnätet som är tänkt att övergå från kommunalt huvudmannaskap till VA-
syd. Med ledningsnätet menas samtliga dagvattenledningar, vattenledningar 
och spillvattenledningar. Det innebär också att tillhörande anläggningar som 
avloppspumpstationer och tryckstegringsstationer även omfattas. 

 

Utredningen skall svara på följande punkter 

• Förslag på process kring framtida medlemskap i VA-syd 

• Att belysa hur en tidplan för ett faktiskt inträde i VA-syd ser ut med 

nuvarande förutsättningar  

• Att belysa konsekvenserna ur ett organisatoriskt perspektiv 

• Att belysa konsekvenserna ur ett ekonomiskt perspektiv 

• Att belysa konsekvenserna ur ett juridiskt perspektiv 

• Göra en samman vägning och en rekommendation till framtida politiska 

beslut i ärendet 

 

Ärendet föredras av teknisk chef Fredrik Löfqvist.         
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Information om utredning om överlåtelse av VA-ledningar till 
VA SYD 2021-02-16 
Projektbeskrivning överlåtelse VA-ledningsnätet till VA-syd, daterad 2021-02-16     
     

     

Beslut skickas till 
VA-chef 
Kommunstyrelsen för kännedom 
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§ 29  

Anmälan av delegationsbeslut 2021-03-02 

Dnr 2021-000010  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna skrivelsen med fattade delegationsbeslut. 

     

     

Handlingar i ärendet 
Sammanställning av delegationsbeslut 2020-09-16, 2021-01-01 - 2021-02-12 
Yttrande angående avtal järnhandelsvaror 
Tilldelningsbeslut upphandling av utförandeentreprenad Aggarps 8 
Tilldelningsbeslut upphandling av ramavtal broreperationer 
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§ 30  

Meddelande och skrivelser 2021-03-02 

Dnr 2021-000011  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att lägga meddelanden och skrivelser till handlingarna. 

     

Handlingar i ärendet 
Kommunfullmäktige; 
Justering av Ffs4-25 Reglemente för Teknisk nämnd gäller från 2020-12-10 
 
Förvaltningsrätten; 
Dom i mål om överklagande av beslut om trädfällning 
 
Sydvatten; 
Ombud årsstämma 2020  
Sydvatten företagsinformation delägarkommuner 2021-01-12 
 
Trafikverket; 
Projektets tidplan Svedala Stationsområde 
 
Kommunstyrelsen; 
Tjänsteskrivelse om Tidplan för budget och prognoser samt ekonomisk 
uppföljning under 2021 
Protokollsutdrag 2021-02-01 § 24 Plan för budget, prognoser och ekonomisk 
uppföljning 2021 
Protokollsutdrag 2021-02-01 § 16 Barnkonventionen 
Protokollsutdrag 2021-02-01 § 3 Effektivt nyttjande av lokaler - redovisning av 
åtgärder 
Protokollsutdrag 2021-02-01 § 4 Intern kontroll 2021 för Svedala kommun 
Protokollsutdrag 2021-02-01 § 3 Budget 2022 med ram 2023-24 
 
Mark- och miljödomstolen; 
Beslut om avskrivning av stämning angående inrättande av 
verksamhetsområde i Vinninge, Svedala kommun 
 
Lokalförsörjningsprocess Svedala kommun 2021-03-01         


